

=> Bitte zusammen mit der Stipendienvereinbarung im International Center einreichen => Please submit together with the grant agreement to the International Center

Ehrenwörtliche Erklärung für erwerbstätige Studierende

Declaration on honor for employed students

Name Name	
Gasthochschule Host university	
Gastland Host country	
Aufenthaltszeitraum gemäß Stipendienvereinbarung Period of stay according to the scholarship agreement	von from bis until

Ich versichere hiermit, dass ich
I hereby declare that I

- im unten genannten Zeitfenster mindestens 6 Monate durchgängig erwerbstätig war/bin (auch selbständig) und dabei einen Nettoverdienst von mindestens 450 EUR bis maximal 850 EUR pro Monat hatte und
was/am continuously employed (including self-employed) for at least 6 months during the period specified below and had a net income of at least EUR 450 to a maximum of EUR 850 per month and
- während der Mobilität nicht erwerbstätig sein werde.
will not be gainfully employed during the mobility.

Aufenthalt im/ab Wintersemester: 01.08. des Vorjahres bis 31.07. des Auslandsjahres

Aufenthalt im/ab Sommersemester: 01.02. des Vorjahres bis 31.01. des Auslandsjahres

Stay in/from winter semester: 01.08. of the previous year to 31.07. of the year abroad

Stay in/from summer semester: 01.02. of the previous year to 31.01. of the year abroad

Ich erfülle damit die Voraussetzungen für ein Erasmus Top-up in Höhe von 250,- EUR pro Monat (long-term) bzw. 100,- EUR einmalig (short-term).

I therefore fulfill the requirements for an Erasmus top-up of 250,- EUR per month (long-term) or 100,- EUR one-time (short-term).

Kopien meiner Gehaltsabrechnungen bzw. bei Selbständigkeit meiner Kontoauszüge füge ich dieser ehrenwörtlichen Erklärung bei.

I enclose copies of my salary statements or, if self-employed, my bank statements with this declaration on honor.

Ort, Datum
Place, date

Unterschrift Studierende*r
Signature of the student

Anlage: Gehaltsabrechnungen
Enclosure: Salary statements